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Wat is de voorgeschiedenis en de concrete aanleiding van de informatie?
Op 11 juli 2019 heeft de gemeenteraad van Diemen met tegenzin de Verklaring van geen 
bedenkingen (Vvgb) afgegeven voor de bouw van een biomassaketel op het terrein van 
Vattenfall aan de Overdiemerweg in Diemen. Vervolgens heeft de Omgevingsdienst NZKG 
namens de provincie Noord-Holland een omgevingsvergunning afgegeven voor de bouw en 
gebruik van de biomassaketel. Zowel college als gemeenteraad zijn altijd duidelijk geweest 
over de onwenselijkheid van de biomassaketel. 

In de beroepzaak tegen de omgevingsvergunning is de omgevingsvergunning in stand 
gebleven. Momenteel zijn we in afwachting van het hoger beroep bij de Raad van State. 

Recent heeft de Omgevingsdienst NZKG een wijzigingsvergunning verleend aan Vattenfall 
voor enkele (bouw)technische aanpassingen van de ketel.

Daarnaast heeft het kabinet op 21 oktober 2022 in de ministerraad besloten dat alle 
Nederlandse warmtenetten de komende jaren geleidelijk in publiek eigendom moeten komen. 
Dat besluit lekte afgelopen dagen al uit via de energiebedrijven die nu de meeste Nederlandse 
warmtenetten bezitten en beheren.

Ligt aan de informatie een collegebesluit ten grondslag?
Ja, datum:,  01 november 2022

Samenvatting
Biomassaketel
De aanpassingen die de wijzigingsvergunning mogelijk maakt zijn enkele milieu-neutrale 
(bouwkundige)aanpassingen. Deze wijzigingen passen binnen de reeds afgegeven Vvgb. De 
gemeente Diemen heeft dus geen rol in de verlening van deze wijzigingsvergunning.

Wel blijkt uit de aanvraag van deze wijzigingsvergunning dat Vattenfall nog altijd doorgaat 
met de voorbereidingen van de bouw van de biomassaketel, ook al is hierover nog geen 
uitspraak gedaan in het hoger beroep en heeft Vattenfall (naar eigen zeggen) nog geen 
definitief besluit genomen over het doorgaan van de bouw van de biomassaketel.

Warmtenetten
Het kabinet wil niet alleen dat bij alle nieuw te bouwen warmtenetten een 
meerderheidsaandeel in handen is van een gemeente of een andere publieke 
aandeelhouder. Ook alle bestaande warmtenetten, waarvan nu ongeveer 90 procent in bezit 



2

is van particuliere bedrijven zoals Vattenfall en Eneco, moeten in publieke handen komen. 
Als de Tweede en de Eerste Kamer met de nieuwe Warmtewet instemmen, zullen de 
betreffende energiebedrijven na een overgangsperiode hun meerderheidsbelang moeten 
verkopen aan een publieke partij. Vattenfall waarschuwde de regering al dat in geval van 
‘onteigening’ alle investeringsbeslissingen ‘on hold’ worden gezet. De commerciële partijen 
zeggen dat zij niet van plan zijn om als minderheidsaandeelhouder in te stappen in een 
warmtebedrijf waar de overheid het voor het zeggen heeft.

Naar aanleiding van voorgaande heeft het college besloten per brief opheldering te vragen 
aan Vattenfall over bovenstaande twee onderwerpen. Ten eerste het waarom deze aanvraag 
nu ingediend is, in afwachting van het hoger beroep en een erop volgend besluit door 
Vattenfall om wel of niet door te gaan met de bouw van de biomassaketel. Ten tweede welk 
effect het besluit omtrent de warmtenetten heeft op de besluitvorming omtrent de 
biomassaketel. Verder wordt in de brief uiteraard nogmaals duidelijk gemaakt dat Diemen de 
biomassaketel niet wil.

Ter inzage in iBabs
Aan Vattenfall verzonden brief d.d. 1 november 2022
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